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Betreft: Schriftelijke vragen van D66 en CDA inzake Terrasregels. 

 
Geacht college, 

 
Maastricht floreert mede vanwege haar bruisende binnenstad, historische stadskern, diverse 
evenementen en volle terrassen. Overdag, ‘s avonds en ‘s nachts ademt onze stad leven. Daar zijn we 
trots op. Natuurlijk heeft niet iedereen op elk moment zin in een feestje en gezamenlijk moeten we 
blijven waken voor balans.  
 
In de onderhavige casus aangaande de terrassen bij Café Enfin en Café Forum wordt de plank door 
uw college echter volledig misgeslagen. Het compromis dat uw college hierbij betracht is een 
terrassluiting om 19:00 uur. Dit compromis is naar onze mening vlees noch vis. Op een zwoele 
zomeravond gaan onze stadsgenoten en bezoekers dan pas net aan tafel. Elk weldenkend mens zou 
moeten inzien dat een dergelijk besluit niet voor reden vatbaar is. Natuurlijk, het is prettig voor 
direct omwonenden, maar uw college is het hopelijk met ons eens dat er nog meer belangen te 
dienen zijn, dan die van een buurvrouw en buurman. U en wij moeten naast balans ook voor een 
brede afweging van belangen blijven waken.  
 
Derhalve stellen wij uw college de volgende schriftelijke vragen: 
 

1. Welke overwegingen hebben uw college bewogen om 19:00 als eindtijd voor een terras op te 
nemen in een vergunning? Is er in desbetreffende casus al eens gehandhaafd op eventueel 
gedane meldingen?  

2. Welke redenen maken dat uw college zich een dergelijk zware rol moet dan wel wil toe-
eigenen aangaande onze terrassen? Wat is hiervan de juridische grondslag? 

3. Welk algemeen belang is gediend bij een terrassluiting van 19:00, volgens uw college?  
4. Deelt uw college de mening van D66 en CDA dat wij, zonder adequate handhaving, moeten 

oppassen met het opnemen van teveel voorschriften in onder andere terrasvergunningen? 
Zo ja, vindt u dat de huidige handhavingscapaciteit kan voldoen aan onze regelgeving? Zo 
nee, vindt u dat de handhavingscapaciteit moet worden uitgebreid of vindt u dat de 
voorwaarden in bepaalde vergunningen moeten worden versoepeld? Zo ja, welke 
voorwaarden zijn dit? 

5. Hoe staat het met de pilot ‘staand drinken’? 



 
 
 

 
 

6. Waar zijn de parasols op het Sint Amorsplein gebleven? 
 
Graag zien wij uit naar een beantwoording van deze vragen een week voor de eerstvolgende 
raadsvergadering. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Thomas Gardien, raadslid D66 Maastricht 

Gabriëlle Heine, fractievoorzitter CDA Maastricht 


